
PROTOKÓŁ NR 18/14

z posiedzenia Komisji: 

Budżetu, Planowania i Finansów oraz

Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 20 marca 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Adam Bierowski – Przewodniczący Komisji,

3. Anna Klepacz, 

4. Kamila Pietraszek,

5. Teresa Szczepańska,

6. Zofia Ujma,

7. Mariusz Kubiak,

8. Zbigniew Mazurak,

9. Paweł Pituch.

Nieobecni  usprawiedliwieni:  Maria  Zielińska,  Krzysztof  Kapała,  Roman  Kołodziej,  Stanisław

Schmidt.

       Nieobecni nieusprawiedliwieni: Zbigniew Piątek.

Zaproszone osoby: 

10. Andrzej Machnica,

11. Agata Młodawska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów sportowych

oraz nagród za wysokie wyniki sportowe.

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2014 r.

4. Sprawy różne. 

Ad.  1 K.B.P.iF.  zwołał  P.  Przewodniczący  A.  Wrona.  Zapoznał  zebranych  z  porządkiem  obrad,

następnie poprosił Panią Skarbnik o omówienie projektów uchwał dotyczących budżetu. 

Ad.  2  Plan  projektu  uchwały  z  inicjatywy  radnych  w  sprawie  przyznawania  stypendiów  dla

wybitnych sportowców, omówiony został ogólnie. Każdy obecny otrzymał plan projektu uchwały, miał się z

nim  zapoznać  i  ewentualnie  nanieść  szczegóły  dotyczące  projektu.  Przewodniczący  P.  Wrona  poprosił

również Panią Skarbnik o zdanie w tej sprawie.
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Ad. 3 Pani Skarbnik omówiła szczegółowo projekt uchwały dotyczący zmian w budżecie na 2014 r.

Radni przegłosowali i zaopiniowali projekt uchwały.

Ad.  4  W  sprawach  różnych  radni  zainteresowali  się  tokiem  sprawy  dotyczącej  zwrotu  kosztów

poniesionych na rewitalizację (budynek „B” i przestrzeń ul. Pocztowej) od Urzędu Marszałkowskiego. 

Na  obecnym  etapie  sprawa  jest  w  Sądzie  Administracyjnym.  Ponieważ  Urząd  Marszałkowski  nie  uznał

wszystkich procedur przetargowych, zablokował zwrot poniesionych środków tj. 573 tys. (budynek „B”) i 161

tys.  (z przestrzeni ul.  Pocztowej).  U.M. w Kowarach odwołał się od żądań Wojewody, tj.  płatności 5% od

całości do U.W.

Następnie radni pytali o remont obiektu „wczesnego wspomagania dzieci i młodzieży” (były budynek PTTK-u

przy Szkole Podstawowej nr 1).

Remont budynku ma być ukończony 31.03.2014 r.

Odbiór pod względem rzeczowym ma nastąpić 16.IV.2014 r., a rozliczenie finansowe 28.IV.2014 r.

Otwarcie obiektu kompleksowe zaplanowane jest na 01.09.2014 r.

Radni ustalili termin komisji i wizję w obiekcie.  

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Budżetu  Planowania i  Finansów pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie

zmian w budżecie na 2014 r.

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                           Budżetu, Planowania i Finansów;

                                                                                                      Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą 
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